

Call for Manuscripts

The *Canadian Journal of Counselling* intends to publish a special issue devoted to **Professional Issues in Counselling Practice**. Dr. William Schulz will be the Guest Editor for this theme issue. In response to proactive concerns within the counselling profession and pressures from consumers of counselling services, there has been an increasing need for counsellors to attend to the complex professional issues of ethics and law that commonly occur in practice. There is an ongoing need for the new professional as well as the established practitioner to stay current with the content and process issues of ethical and legal information related to counselling. One-page proposals for manuscripts are requested for this special issue that address research, conceptual, or practice perspectives on professional issues related to ethics and law in counselling. This includes articles related to virtue ethics, diversity issues, multicultural perspectives, boundary issues, internet counselling, managed care issues and values issues. Other topics within this broad area will be considered as well. The one-page proposals should be submitted to the Guest Editor by **September 30, 2002**. The deadline for manuscripts of accepted proposals is **February 28, 2003**. Proposals should be submitted to Dr. William Schulz, Department of Educational Psychology, University of Manitoba, Winnipeg, Manitoba, R3T 2N2. Phone: (204) 474-9082; E-mail: <schulzwe@ms.umanitoba.ca>.

Demande de manuscrits

La Revue canadienne de counseling a l'intention de publier un numéro spécial qui sera consacré aux **Questions d'ordre professionnel dans la pratique du counseling**. Dr. William Schulz sera le rédacteur invité pour ce numéro spécial. Vu les préoccupations manifestées de façon proactive par leurs pairs et les pressions exercées par les bénéficiaires de services de counseling, les conseillers se voient de plus en plus dans l'obligation de trouver réponse aux questions professionnelles complexes d'ordre déontologique et juridique qui se posent régulièrement dans la pratique du counseling. Il est essentiel que les nouveaux conseillers et les nouvelles conseillères professionnel(le)s ainsi que les praticiens et praticiennes établi(e)s se tiennent au courant à cet égard, tant sur le plan du contenu que de la procédure. Nous vous demandons donc de nous faire parvenir des avant-projets de manuscrits d'une page pour ce numéro spécial qui portera sur des perspectives de recherche, des concepts ou des méthodes touchant les questions déontologiques et juridiques dans le domaine du counseling. Les auteurs pourraient aborder des sujets tels que l'éthique de la vertu, les questions liées à la diversité, les perspectives multiculturelles, les questions de limites, le counseling en ligne, les soins gérés et les valeurs. Nous accepterons également d'autres propositions de sujets reliés à ce vaste domaine. Les avant-projets d'une page devront être soumis au rédacteur invité avant **le 30 septembre 2002**. La date limite pour la soumission des manuscrits des avant-projets retenus sera **le 28 février 2003**. Veuillez adresser vos avant-projets au Dr. William Schulz, Department of Educational Psychology, University of Manitoba, Winnipeg, Manitoba, R3T 2N2. Téléphone : (204) 474-9082 ; courriel : <schulzwe@ms.umanitoba.ca>.